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Abstract (en)
[origin: WO8702077A1] During twisting of the threads, the thread runs from the storage bobbin (1) around a central wheel (7) which it partly
envelops and is concentric to the central wheel (7). From there the thread arrives at a thread guide (9) which is fixed eccentrically to the bobbin
carrier (3). The thread guide (9) and the central wheel (7) are on the one hand rotatable and on the other stationary. In this thread-twisting device
only one drive is required for both withdrawing the thread and rotating the spindle.

Abstract (fr)
Au cours du retordage des fils, le fil part d'une bobine de stockage (1) et passe autour d'une roue centrale (7) qu'il entoure partiellement. De là, le fil
parvient à un guide-fil (9) qui est fixé de manière excentrique par rapport au porte-bobine (3). Le guide-fil (9) et la roue centrale (7) sont d'une part
rotatif et d'autre part fixe. Dans ce dispositif de retordage de fils il suffit de disposer d'un seul moteur d'entraînement pour réaliser à la fois le retrait
du fil et la rotation de la broche.
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